

Title (en)

Means for opening/closing of a wing of a door, a shutter or similar

Title (de)

Vorrichtung für Öffnen / Schliessen des Flügels einer Tür, einer Blende oder dergleichen

Title (fr)

Dispositif d'ouverture-fermeture d'un battant de porte, de volet ou similaire

Publication

EP 0927807 A2 19990707 (FR)

Application

EP 98403334 A 19981230

Priority

FR 9716844 A 19971230

Abstract (en)

The mechanism has a drive member (1) e.g. in the form of an angled arm with one end (1A) moving in a slideway (11) in the door or window leaf (4). Its other end (1B) is equipped with an axle (2) carrying a cam (3) with an aperture (5) forming a cam track for a peg (6) connected to a drive (7). During operation the peg travels along the cam track to produce a controlled angular movement which is transmitted by the axle to the drive member (1) to open or close the door or window leaf or fix it in an intermediate position.

Abstract (fr)

L'invention concerne un dispositif d'ouverture-fermeture d'au moins un battant, du type comprenant au moins un organe de manoeuvre (1), dont l'extrémité libre (1A) se déplace à l'intérieur d'une coulisse (11) du battant (4). Ce dispositif est caractérisé en ce que l'organe de manoeuvre (1) est équipé à son autre extrémité (1B) d'un axe-pivot (2) portant une came (3) pourvue d'au moins une lumière (5) formant un chemin de came à l'intérieur duquel se déplace un doigt (6) en prise avec un organe menant (7), ce doigt (6), entraîné en déplacement par ledit organe menant (7), coopérant avec le chemin de came (5) pour générer un mouvement angulaire contrôlé de la came (3) transmis par l'intermédiaire de l'axe-pivot (2) et/ou de la came (3) à l'organe de manoeuvre (1) pour provoquer l'ouverture ou la fermeture du battant ou l'immobilisation bidirectionnelle de ce dernier dans une position intermédiaire quelconque. <IMAGE>

IPC 1-7

E05F 15/12

IPC 8 full level

E05F 15/12 (2006.01)

CPC (source: EP)

E05F 15/63 (2015.01); **E05Y 2201/236** (2013.01); **E05Y 2400/3013** (2024.05); **E05Y 2900/132** (2013.01); **E05Y 2900/146** (2013.01); **E05Y 2900/148** (2013.01)

Cited by

FR3020086A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR IT LI

DOCDB simple family (publication)

EP 0927807 A2 19990707; **EP 0927807 A3 20020710**; FR 2773193 A1 19990702; FR 2773193 B1 20000303

DOCDB simple family (application)

EP 98403334 A 19981230; FR 9716844 A 19971230